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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, területfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem működik a barcsi turisztikai központ?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

2023. márciusában ünnepélyes keretek között került átadásra a barcsi turisztikai központ. Bár az
épület megvalósításához mintegy 400 millió forintnyi európai uniós forrást használtak fel, de már
közvetlenül az átadás után is a hiányosságoktól volt hangos a hazai média.

A  beruházás  elkészülését  követően  azonban  egy  ennél  sokkal  fontosabb  problémával  kellett
szembenézni. A turisztikai központ ugyanis sajtóhírek szerint az ünnepélyes átadót követően sem
nyitotta meg kapuit és a mai napig zárva tart. Az üzemeltetéshez hiányoznak a szükséges feltételek,
így  programok  és  rendezvények  hiányában  a  hazai  médiában  megjelentek  szerint  a  működő
turisztikai centrum helyén egész nyáron egy lezárt, üres épület árválkodott. Szemmel láthatóan úgy
költöttek  el  tehát  többszáz  millió  forintot  a  projekt  megvalósítására,  hogy  a  létesítmény
üzemeltetésére már nem rendelkeztek tervekkel. 

A Népszava eljuttatta ugyan a kérdéseit a település polgármesteréhez, de válasz a mai napig nem
érkezett.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Mi az oka annak, hogy még a hivatalos megnyitó után öt hónappal sem üzemel a barcsi
turisztikai központ?

2. Várhatóan mikor nyitja meg kapuit a létesítmény az érdeklődők előtt? 

3. Meddig kell elszámolni a beruházás kapcsán nyújtott európai uniós támogatással?

 



Várom válaszát!
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